
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmødereferat fra tirsdag den 8. oktober 2024, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen  larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen    linda.cerup.simonsen@gmail.com 

1. Suppleant Peter Krarup ?           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss Afbud denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ikke inviteret Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup ?   npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth            nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen. Afbud info@restaurant-strejf.dk 

  
 
Referent 	

Johannes. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ingen kommentarer. 
 

Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 

 

2. Hovmesteren 
Jakob orienterede kort efter bestyrelsesmødet i en mail. 
Jakob er ked af at der sker for lidt, og Jakob er presset af at Sille er syg. 
Der er ansat en ny kok pr. 1/10 som hedder Patrick. 
Patrick har vagter med Iben i oktober, og så stopper Iben. 
De unge klarer sig flot, og generel god og fin respons. 
Frede og Jakob selv vil om få uger være mere til stede. 
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Regnskabet er på vej fra revisoren til kassereren siger Jakob. 
 
Ventilationsanlægget starter udskiftning den 28. oktober. Der skal regnes med uregelmæs-
sigheder i den varme mad. Måske leverancer fra Strejf. 
 
 

3. Ungdomsudvalget 

Optimisterne.  

Emil er fantastisk godt sejlende. Emil er ikke så gammel og ligger alligevel nr. 2 af danske A-
jolle sejlere.   

Håber at få mere input om Emil og alle andre jolletyper til standernedhalingen den 26. okto-
ber. 

 

29fx 

Sofie har forladt optimistjollen og er begyndt at sejle 29er sammen med Ditlev fra Vedbæk. 
Carl Emil træner dem. 

 

49er 

Der ønskes et foredrag i klubben hvor Nikolaj og Daniel fortæller om deres oplevelser fra OL. 

Carl Emil og Simon vinder DM. FLOT. Mere input ønskes. 

Niels Ole har haft telefonsamtaler og mailkorrespondance med DS´ nye formand Anders Kri-
stensen. Der håbes på et møde i december mellem klubberne og DS, hvor Niels Ole regner 
med at deltage. 

 

J70erne.  

J70erne, eller måske kun den ene, vil befinde sig i Nivå i vinter og måske sejle vintersejlads 
med en WOW besætning.  

Der blev diskuteret hvilken bundmaling J70erne skal have. Udvalget kommer med en indstil-
ling, hvis det bliver en kostbar løsning. 

 

Tøj. 

Der er dukket en del jakker op under oprydningen i foreningskælderen. Det blev foreslået at 
der laves tryk, SLETTEN SAILING TEAM på disse jakker. Janne og Morten foranlediger. 

 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

Der er blevet forfattet en skrivelse som er blevet lagt i mange af havnens både om at melde 
sig ind i Sletten Bådeklub og deltage i en middag og foredrag den 7. november. 

Der er standernedhaling den 26. oktober, med skaldyrsmiddag om aftenen. Et arrangement 
som aktivitetsudvalget og Jesper Lund og Jakob Stougaard er så gode at foranledige. 

Der er foredrag med Thomas Veber den 7. november. 
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Jan Reuther har, efter sigende,  tilbudt at finansiere en musikeftermiddag. Karsten undersø-
ger muligheder. 

 

 

Øvrige forslag til efteråret. 

Lars ser på muligheder for aktiviteter. 

VHF/DSC opfriskningskursus.  

Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m.  

 

5. Kabysudvalget 

 

6. Teknisk udvalg/klubhuset 

Peter undersøger muligheder for at finde ny/nye emner til at hjælpe med det tekniske i 
klubhuset. Håber på at Per Holmgaard og Henrik Sparf har lyst til at hjælpe. 

Klubhusets forsikringer blev nævnt. Klubhuset er forsikret for brand, storm og indbrud, men 
ikke for ekstreme storme med højvande.  

Der bør udarbejdes en sikringsplan for klubhuset. 

 
Vedrørende et nyt ventilationsanlæg.  
Claus orienterede om afholdt møde med ventilations leverandør og om hvilke forhold der 
kommer i spil vedrørende asbesttaget på klubben. Det er tilladt klubbens medlemmer at 
håndtere tagpladerne hvis arbejdet udføres med nødvendige beskyttelsesmidler, og at arbej-
det udføres inden årsskiftet. 
Claus har sat arbejdet i gang som forventes afsluttet i oktober/november måned. 
 

 

7. Materiel 

Niels vil sende en mail om hvilket materiel som klubben vil skille sig af med. 

Henrik har fået et tilbud fra PROSAVE i Korsør om opbevaring og service af 2 RIBS for 
13.500,- Det blev besluttet at sige ja til tilbuddet. Henrik foranlediger. 

 

Foreningskælderen er blevet ryddet for klubbens materiel, og Morten har virkelig deltaget 
med pakning af 20 fods container og bortkørsel til containerplads. Tak til alle der har bidra-
get til dette arbejde.  

Jollepladsen skulle ryddes for klubbens materiel inden den 1. oktober. Takket være Carl 
Emil og Nikolaj, var pladsen clean aftenen før.  

 
8. Økonomi 

Det påtænkes at skifte bank på et tidspunkt.  
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Projektet OMBORD blev diskuteret på mødet. Morten arbejder på at arrangere et møde med 
leverandørerne og gerne med nye brugere af systemet. Hellerup blev nævnt. 

 

Claus vil bede Niels om at undersøge om at klubben får en bestyrelsesforsikring. 

 
9. Onsdagssejladser 

Afsluttet. 

10. Hjemmesiden 
Susanne bedes lægge referater op på hjemmesiden. 
 

11. Søhesten 
Udkommer igen til november. Deadline 1. november. 

 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
11. juni 
Juli ingen møder 
13. august 
10. september 
8. oktober 
12. november 
10. december 
 
 

13. Eventuelt 
Lad os besigtige klubbens nye lokale i foreningshuset ved næste møde. 
Dette blev ikke til noget, så måske den 12. november? 
 
Foreningshuset i øvrigt. Morten er tovholder på renoveringen. 
 
 
 
  
 
 


